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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A miniszter beismerő vallomása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Két idézet Öntől, amit tulajdonképpen beismerő vallomásnak is tekinthetünk.

"A túlmunka-szabályozás módosítását pedig maguk a gazdasági szereplők kérték." Illetve: "meg 
kell változtatni Magyarország „leányvállalat-ország” arculatát!". Egyrészről Ön, mint felelős 
miniszter, elismerte, hogy a kormány a külföldi nagyvállalatok oldalára áll a magyar 
munkavállalókkal szemben. Másrészről pedig beismerő vallomásában elismerte azt is, hogy az 
elmúlt 8 évben hiába kozmetikázták a foglalkoztatási adatokat, a dolgozói szegénység még mindig 
döbbenetes mértékű, továbbá semmit nem sikerült azon változtatni, hogy az ország ne egy 
összeszerelő-üzem legyen. Az Önök kormánya egy lefelé tartó bérversennyel próbálja 
versenyképessé tenni Magyarországot, de ez a modell láthatóan és nyilvánvalóan megbukott. Ha 
nem bukott volna meg, akkor nem vezették volna be a 400 órás túlmunka-keretet.

Ennek az alapvetően elhibázott gazdaságpolitikai elképzelésnek a következménye minden. Ezért 
tartunk ma ott, hogy az Eurostat adatai szerint az egész Európai Unióban csak Bulgáriában élnek 
rosszabbul az emberek mint Magyarországon. Ezért tartunk ott, hogy a társadalom végletesen 
szétszakadt kevés gazdagra és több millió szegényre. Ezért tartunk ott, hogy ma százezrek hiába 
dolgoznak egy vagy több műszakban, egyszerűen elfogy a pénze a hónap végére. Ezért tartunk ott, 
hogy ma a munka elvesztette a becsületét és ezért tartunk ott, hogy egyáltalán nem túlzás 
rabszolgatörvénynek nevezni azt a borzadályt, amit a kormány áterőszakolt a parlamenten. Ezért 
tartunk ma ott, hogy a munkaerőhiány már mindenhova beférkőzte magát. Tisztelt Miniszter Úr! 
Tudjuk, hogy az Ön főnökének sincs sok mozgástere, mert a multik markában vannak, de a 
szabadságharcaira oly büszke Fidesz-kormány elkezd végre tenni valamit a magyar 



munkavállalókért? Az ehhez vezető első lépést, nevezetesen a rabszolgatörvény eltörlését mikor 
nyújtják be?

Köszönöm a válaszát,

Csárdi Antal (LMP)
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